
Dagsorden til forældrebestyrelsesmøde
Dato: 31. maj 2021
Tidspunkt: 19.00-21.00
Sted: Online via Teams – Pia har sendt indkaldelse
Mødeleder: Lisa
Referent: Pia
Fraværende: Sara

 

Dagsorden: 

● Godkendelse af dagsorden.
Der blev lige tilføjet to ekstra punkter. * madordningen * Berit og Dortes punkt Nye cykel
● Godkendelse af seneste referat.
Ingen kommentarer – godkendt.

● Opfølgning på igangværende punkter fra tidligere bestyrelse:
● Lys på p-plads, opfølgning fra Maja (evt. gennem Jonas?) og Pia
Der er indgået en aftale med David Super-Light og Daugård EL. det bliver
finansieret af en fællespulje i Læring via Lone Roesen. I forbindelse med en
optimering af lyset på p-pladsen, er der ligeledes lavet aftale om at tilføre noget
udendørslys ude på vuggestuens legeplads/indgang og sti. Som mange andre
håndværkere har Daugård EL travlt lige nu, det er derfor aftalt at de kommer
efter sommerferien.
● Parkering, opfølgning v. Pia.
Som tidligere aftalt vurdere det personale der møder tidligst ind om, der er behov
for at de parkere ovre hos ungdomsgården. Vi oplever ingen problemer med
trængsel lige nu. Vi lukker ned for dette punkt for nu.
● Måltidspædagogik, status på projektgruppe v. Pia  
Grundet travlhed er der ikke sket mere siden sidst. Næste skridt er at arrangere
et møde i udvalget. Line Haller fortsætter gerne i udvalget og Anita vil også
gerne deltage. Pia sørger for at der bliver indkaldt til møde, når det er muligt.

● Legepladsprojekt:
o Status v. Pia. TrÆls er desværre en del forsinket og har derfor ikke kunne

overholde den aftalte tidsplan. Det er aftalt med Anders fra TrÆls at han
laver en mere detaljeret tidsplan for resten af projektet, hvilket vi stadig
venter på ☹ Det er blevet besluttet at Træls ikke bliver dem der laver den
overdækket spiseplads. Der er via Maja og Jonas indhentet tilbud hos en
anden tømrer, som vi går med i stedet.

o Søgning af fonde v. Maria/Lisa. Når man skal søge hos de forskellige Fonde
kræver det at vi ikke er påbegyndt med projektet, at der foreligger en tids- og
økonomiskplan. Det har på nuværende tidspunkt ikke været muligt med
TrÆls, men projektet med den overdækket spiseplads hvor dette er på plads
er der søgt hos Syd Bank. Syd Bank har en svartid på mellem to og tre
måneder, så vi venter i spænding. Vi/Pia fortsætter med at rykke TrÆls for en
tidsplan, og når/hvis det lykkedes vil der ligeledes blive søgt på disse
projekter. Katrine har lidt erfaring med at søge fonde og ”hopper” ind i den
lille gruppe.

o Høns i Stjerneskuddet v. Jonas. Jonas har talt med Berit, som gerne tager det
overordnede personaleansvar for vores fremtidige hønsebestand. Der er
opbakning fra bestyrelsen, fra Pia og resten af personalet til at vi nu går med



ideen om at få høns I Stjerneskuddet. Jonas, Katrine og Line går med
opgaven. Jonas har lavet et hurtigt søgning på pris, det vil kunne lade sig
gøre at få etableret hønsehus og gård og købt høns for ca. 5000 kr. Så
kommer der selvfølgelig en løbende udgift på foder og diverse. Via Jem og fix
er det muligt at søge materialer til forskellige gør det selv projekter. Det skal
undersøges i lokalplanen om og under hvilke omstændigheder vi må holde
høns på Stjernegårdsvej.

● Tilbagemelding på forældretilfredshedsundersøgelsen og arbejdsopgaver her fra v.
Maria. Vi har valgt 4 punkter ud som vi vil arbejde videre med.

o Udeliv og legepladsen: udflugts liste der kom ikke så mange tilbagemeldinger
da vi lancerede dette initiativ, vi beslutter derfor at lancere det igen via
opslag på Aula, hvor vi efterlyser mulige udflugtsmuligheder i lokalområdet.
Maria går med opgaven og laver et opslag til Aula.

o Inde areal og udnyttelse af de fysiske rammer. En pædagogisk opgave vi
arbejder med i personalegruppen. Vi har løbende snakke omkring hvordan vi
kan bruge vores rammer mest optimalt, senest har vi talt om og arbejdet
med fællesrummet, som vi ikke er helt færdig med endnu.

o Overlevering ved afleveringer og afhentninger. Der er mange der har
kommenteret på behovet for en daglig overlevering. Det er interessant og vi
bliver nysgerrig på hvad der ligger til grund for dette behov og om det er
muligt eller hensigtsmæssigt at opfylde det behov. Vi er enige om at det
lægger op til en god dialog omkring behovet og dermed den prioritering af
tid det kræver/kalder på. Det står klart at der er behov for en
forventningsafstemning. Det kunne være oplagt at fyraftensmødet til
oktober bliver brugt på netop dette emne. I den forbindelse er det ligeledes
interessant at få set på, om alle forældre har lige adgang til dialog og
information. Det er spændende og vi glæder os til nogle gode dialoger☺

o Udfordringer. Hvordan sikre vi, at vi i hverdagen får udfordret alle børnene
(tilpas)? Dette er en pædagogisk opgave som vi løbende arbejder med, men
som en enkelt kommentar i undersøgelse, har sat fokus på om vi lykkedes
med det. Det har vi derfor valgt at blive nysgerrig på om vi lykkedes med det
og hvad der i vores læringsmiljø og rum understøtter den differentieret
udvikling både for den enkelte og for gruppen.

Opfølgning på de ovennævnte punkter, der arbejdes videre med bl.a. på
baggrund af forældretilfredshedsundersøgelsen, sendes ud til forældrene
sammen med oplægget fra forældremødet i det kommende nyhedsbrev, fra
Pia.  (Maria sender oplæg til Pia)

● Status på årshjul v. Lisa  
o Arbejdsdag i juni v. Jonas. Der er planlagt en arbejdsdag i august, Maria og

Lisa deltager sammen personalet om at planlægge og invitere
o Legesøndage. Jonas og Katrine arrangerer og inviterer.
o Fotografering, september v. Lisa. Lisa undersøger om det er muligt at

arrangere hende vi brugte sidst og om hun også har mulighed for at tage
fællesbilleder.

o Børnehusets fødselsdag, september v. Pia Sommer- og fødselsdagsfest i
september. Line og Anita planlægger og inviterer sammen med personalet.

o Datoer for kommende møder
o Forældrekaffe i august. Anita, Katrine og Lisa arrangerer og inviterer

Årshjulet blev opdateret, det formidles ud via Aula og hænges på tavlerne ind til stuerne



● Igangværende projekter, hvor nye bestyrelsesmedlemmer kan inddrages
o Buddyordning v. Lisa. Tilbud til nye forældre om at få koblet en ”gammel”

forældre på som buddy. Jonas går med opgaven sammen med Lisa. Der bliver
stillet spørgsmålet til, om vi når ud til de forældre der set fra vores perspektiv
har behov for den ekstra kontakt og dermed den ekstra information og
kommunikation? Hvad med de forældre der ikke får rakt ud? Er ordningen
synligt nok, når man starter som ny? Vi besluttede at lade ordningen
fortsætte endnu et år og derefter evaluerer på om vi opnår det vi ønsker med
ordningen.

o Forældretilfredshedsundersøgelse v. Maria Er der nogle der gerne vil være
med til at planlægge og arbejde med de kommende undersøgelser? Anita og
Jonas. Centralt fra er det dagsordenssat på det kommende ledermøde om
der skal udarbejdes en forældretilfredshedsundersøgelse, fælles for alle
dagtilbud. Pia indkalder udvalget, bestående af Maria, Jonas og Anita til
møde efter sommerferien.

o Andre? Nej.
● Frokostordningen, det er bestyrelsen opgave hvert år, at tage beslutning om enten at

fravælge eller at fortsætte vores nuværende frokostordning. Der er fuld opbakning i
bestyrelsen til, at vi fortsætter den nuværende (rigtige gode) frokostordning.

● Ny ladcykel. Personalet har et ønske om at få endnu en ladcykel. En ladcykel hvor der er plads
til 6 børn og hvor det er muligt at sætte stole/indsatser ind til de mindst af vores børn. Er det
en opgave som bestyrelsen vil hjælp med at søge fonde om økonomisk hjælp til? Fond
gruppen, vil gerne forsøge. Dorte sender de oplysninger hun har på cykle og priser, til Maria
og Katrine.

Bilag til dagsorden:
o Årshjul (se tidligere besked fra Pia)

o Seneste referat fra møde 12. april 2021

Bilag til referatet: Kontrakt og aftale med TrÆls


